
Zápis z 13. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz 

(9. února 2013, Restaurace U Srubu) 

I. 

Dne 9. 1. 2013 proběhla 13. členská schůze občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz. 

Zapisovatelem byl jednohlasně zvolen D. Kunz, který se dobrovolně přihlásil. 

II. 

Přítomní členové: 6 (Daniel Kunz, Martin Plačko, Matěj Kaloč, Daniel Stangel, Petr Hrůza, 

Lukáš Simonides) 

Omluveni: 3 (Tomáš Boruta, L. Majerník, M. Podloučka) 

Neomluveni: 1 (M. Bůžek) 

Hosté: 0 

Členské schůze se zúčastnilo 6 členů, byla tedy v souladu se stanovami usnášeníschopná.   

III. 

Na programu jednání členské schůze byly tyto body: 

- volby do orgánů sdružení 

- zkušební provoz nového webu 

- březnové změny v ostravské MHD 

- diskuze na aktuální téma 

- další body navrhnuté před schválením programu schůze  

Znění tohoto programu bylo členskou schůzí jednohlasně schváleno. 

IV. 

D. Kunz na úvod shrnul svou nedávnou a přiravovanou činnost. Hovořil o chystaném 

zkušebním provozu elektrobusů Solaris v Praze, o nových hybridních kloubových autobusech 

SOR v Praze, o poruchovosti a provozu autobusu Citelis (ev. č. 7023, DP Ostrava), novém 

trolejbusu AMZ, o své aktuální činnosti v magazínu Hybrid.cz, o poruchovosti ostravských 

minibusů Mercedes s vlastním zážitkem a na závěr informoval, že v následujícím měsíci 

chystá návštěvu Liberce. 



M. Plačko informoval o v r. 2013 prvních nových vozech Solaris v Ostravě. Dále vyjádřil 

domněnku potvrzenou některými činovníky DP Ostrava, že vysokokapacitní vozidla budou na 

autobusových linkách v Ostravě postupně redukována a nahradí je většinově desetimetrová 

vozidla a menšinově dvanáctimetrová vozidla. Dále zmínil rozhodnutí o výměně sedadel pro 

cestujících ve svém autobuse Karosa B731.  Připomněl také nehody, požáry a havárie 

ostravských autobusů v poslední době.  

L. Simondes vysvětlil důvody svých neúčastí na posledních schůzí s přáním nadále zůstat 

členem. Členská schůze toto přijala bez námitek. L. Simonides pak informoval o akci, kterou 

absolvoval jakožto člen Kroužku přátel MHD Ostrava, kdy vyjeli s trolejbusem ST 18 (ev. č. 

3801) na dieselagregát po městě tam, kde trolejbusy nejezdí. 

P. Hrůza a D. Stangel e jen krátce vyjádřili k aktuální situaci. 

M. Kaloč informoval o provozu tramvajové soupravy 1355+1356, v provoze je čerstvě i 

tramvajový vůz ev. č. 1357 (ex 928), a to od konce ledna. 

V. 

Ohledně připravovaných změn v trasovaní linek a v jízdních řádech ostravské MHD 

promluvil M. Plačko. Na Hranečníku má zůstat pouze 16 kloubových autobusových kurzů a 

na garážích v Porubě se počet kloubových autobusových kurzů zredukuje z 10 na 8. 

VI. 

Bylo řešeno financování provozu webových stránek v r. 2013 a D. Kunz informoval o 

aktuální fázi procesu schvalování změn stanov. 

VII. 

M. Plačko informoval o aktuální podobě webových stránek, které upgradoval M. Matějka. 

Největších změn doznala fotogalerie, administrační systém a na stránce přibyl i nový levý 

sloupec.  

VIII. 

Následně bylo přistoupeno k volbám řídícími se platným jednacím řádem. M. Plačko navrhl 

do volební komise: D. Stangela a P. Hrůzu. D. Stangel byl zvolen jakožto první volební 

komisař poměrem hlasů 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se a P. Hrůza jakožto druhý volební komisař 

stejným poměrem hlasů. L. Simonides dále navrhl do volební komise D. Kunze. 2 hlasy pro 

návrh, 4 proti návrhu, 0 zdržel se, takže D. Kunz nebyl zvolen. 

Volební komise tedy byla ustanovena v složení D. Stangel – P. Hrůza. 

D. Kunz navrhl na předsedu sdružení M. Plačko. Tajnou volbou byl M. Plačko zvolen 

předsedou v poměru hlasů 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 

L. Sionides navrhl na místopředsedu sdružení D. Kunze. Tajnou volbou byl D. Kunz zvolen 

místopředsedou v poměru hlasů 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 



D. Kunz navrhl na člena výboru M. Kaloče, M. Plačko navrhl L. Simonidese a M. Kaloč 

navrhl M. Plačka. Tajná volba proběhla takto: 

M. Kaloč byl zvolen členem výboru v poměru hlasů 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se.  

L. Simonides byl zvolen členem výboru v poměru hlasů 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 

M. Plačko byl zvolen členem výboru v poměru hlasů 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se.  

M. Plačko dále navrhuje na pozici šéfredaktora D. Stangela. Ten byl v tajné volbě zvolen 

šéfredaktorem v poměru hlasů 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 

M. Plačko dále navrhuje na pozici zástupce šéfredaktora P. Hrůzu. Ten byl v tajné volbě 

zvolen šéfredaktorem v poměru hlasů 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 

D. Kunz navrhnul v závěrečné veřejné volbě, aby ve správě fotogalerie pokračoval M. Plačko. 

5 členů bylo pro, 1 proti, tudíž M. Plačko obhájil post správce fotogalerie.  

Žádný z členů nevznesl na žádný návrh ani zvolení připomínku či námitku. 

IX. 

Následovaly proslovy nově zvolených členů do orgánů sdružení. 

 

 

Ověření výsledků voleb: 

................. 

Volební komisař P. Hrůza 

................. 

Volební komisař D. Stangel 

 

 

zapsal: ………………………… D. Kunz 

ověřil: ………………………… M. Plačko 

 

 

Příloha: Presenční listina ze dne 9. 2. 2013  

 

 

V Ostravě  

dne 9. 2. 2013 


